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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Homole u Panny č. 01/2016, 

konaného dne 04. 02. 2016 
 

Jednání zastupitelstva se konalo v zasedací síni obecního úřadu od 18:00 hodin, ukončeno 

bylo v 18:50 hodin. 

Přítomni: 
Omluveni: Neomluveni: 

Ladislav Ptáček 

Ing. Václav Choura 

Jaroslav Hála 

Dagmar Mužíková 

Lukáš Ptáček 

Josef Dobiáš 

Zdeněk Pinc 

- 

 

I.  ZAHÁJENÍ 

 

Řádné zasedání zastupitelstva obce Homole u Panny zahájil starosta Ladislav Ptáček, který 

konstatoval, že je přítomno 5 zastupitelů a zasedání je usnášení schopné. Zasedání se 

účastnilo 7 občanů. 

Zapisovatelem byl určen Jaroslav Hála.  

 

II.  OVĚŘOVATELÉ ZÁPISU: 

 

Předsedající předložil návrh, aby ověřovateli zápisu byli p. Lukáš Ptáček a sl. Ilona Hálová 

Hlasování: pro: 5 proti: 0       zdržel se: 0  

Ověřovatelé zápisu byli schváleni. 

 

III.  PŘIPOMÍNKY K ZÁPISU Z USTANOVUJÍCÍHO  ZASEDÁNÍ: 

 

Předsedající vznesl dotaz, zda má někdo ze zastupitelů připomínky k zápisu z minulého 

zasedání zastupitelstva obce. 

Nikdo ze zastupitelů neměl připomínky k zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva obce. 

 

IV.  PRŮBĚH JEDNÁNÍ: 

 

1) Schválení programu zasedání  

Předsedající zastupitele informoval, že do okamžiku zveřejnění programu na úřední desce 

žádný z výborů obce nepředložil starostovi v souladu s článkem 4 odst. 2) jednacího řádu 

písemný návrh na zařazení do programu jednání.  

Na základě článku 6. odst. 1 jednacího řádu vznesl dotaz, zda některý z členů 

zastupitelstva navrhuje zařazení dalšího bodu do navrženého programu.  

Předsedající podal návrh na zařazení bodů jednání : 

– Finanční příspěvek pro ROSKA Teplice 

- Záměr prodeje pozemku p. č. 493 v k. ú. Suletice 

Předsedající dal hlasovat o vložení dalších bodů programu jednání zastupitelstva: 

Jako bod č. 8  Finanční dar pro ROSKU Teplice 

Hlasování: pro: 5 proti: 0     zdržel se: 0 

Bod byl zařazen do programu jednání 
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Jako bod č. 9 Záměr prodeje pozemku p. č. 493 v k. ú. Suletice 

Hlasování: pro: 5  proti: 0       zdržel se: 0 

Bod byl zařazen do programu jednání 

Program zasedání je následující: 

1.   Schválení programu jednání 

2.   Kontrola plnění uložených úkolů z minulých jednání zastupitelstva 

3.   Rozpočtové opatření č. 05/2015 

4.   Výroční zpráva dle z. č. 106/1999 Sb. 

5.   Balíčky pro jubilanty 

6.   Prodej pozemku p. č. 492 v k. ú. Homole u Panny 

7.   Odměny zastupitelů 

8.   Finanční dar pro ROSKU Teplice 

9.   Záměr prodeje pozemku p. č. 493 v k. ú. Suletice 

10. Dotazy, připomínky a podněty zastupitelů 

11. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

 

Předsedající dal hlasovat o navrženém programu zasedání: 

Hlasování: pro: 5  proti: 0       zdržel se: 0 

Program jednání byl přijat. 

   

2) Kontrola plnění uložených úkolů z minulých zasedání zastupitelstva.  

Předsedající uvedl, že na minulých jednáních nebyly uloženy žádné úkoly.  

 

3) Rozpočtové opatření č. 05/2015 

Předsedající předal slovo předsedkyni finančního výboru p. D. Mužíkové, která přečetla 

zápis z jednání FV, který obsahoval i odůvodnění rozpočtového opatření. 

Poté J. Hála sdělil, že RO je v návaznosti na schválenou mimořádnou splátku úvěru a vyšší 

výdaje v pojištění.  

Rozprava: 

Zastupitelé: 

Neměli žádné dotazy ani připomínky 

Občané: 

 D. Tausche: Zdali se jednalo s jinými bankami ohledně splátky tak jak bylo sděleno na 

minulé schůzi 

J. Hála: nebylo jednáno, neboť na schůzi bylo sděleno, že splatíme dluh ČS a.s.   

 

Návrh usnesení 030/01/2016:  

Zastupitelstvo obce Homole u Panny bere na vědomí Rozpočtové opatření 05/2015 

přijaté starostou obce a to bez výhrad. 

Hlasování: pro: 5  proti: 0       zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

4)  Výroční zpráva dle zákona č. 106/1999 Sb. 

Předsedající předal slovo místostarostovi, který sdělil, že uvedená zpráva se musí 

vyhotovit a projednat dle z. č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím každý 
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rok. Seznámil přítomné s obsahem výroční zprávy a sdělil, že tato bude vyvěšena na 

internetových stránkách  obce i na úřední desce obce.  

Rozprava: 

Zastupitelé: 

Neměli dotazy ani připomínky 

Občané:  

Neměli dotazy ani připomínky 

 

Návrh usnesení 040/01/2016:  

Zastupitelstvo obce Homole u Panny schvaluje Výroční zprávu dle z. č. 106/1999 

Sb., o svobodném přístupu k informacím.  

Hlasování: pro: 5  proti:0        zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

5)   Balíčky pro jubilanty 

Předsedající sdělil, že jak všichni víme, obec zajišťuje balíčky, které jsou předávány 

jubilantům nad 60 let života. Do současné doby se nakupovaly za částku 400,- Kč, ale to 

je již poměrně málo a tak navrhuje zvýšit tuto částku na 500,- Kč za jeden balíček.   

 Rozprava: 

Zastupitelé:  

Neměli dotazy ani připomínky 

 Občané: 

 Neměli dotazy ani připomínky 

 

 Návrh usnesení 050/01/2016:  

 Zastupitelstvo obce Homole u Panny schvaluječástku 500,-- Kč na balíček pro 

jubilanty 

 

 Hlasování: pro: 5  proti: 0       zdržel se: 0 

 Usnesení bylo přijato. 

 

6) Prodej pozemku p. č. 492 v k. ú. Homole u Panny 

Předsedající uvedl, že záměr prodeje uvedeného pozemku byl schválen na zastupitelstvu a 

byl řádně vyvěšen na úřední desce. Ke dni projednání prodeje byla podána jedna žádost o 

koupi a to od p. Pajkrta. Nikdo jiný o pozemek nemá zájem.  

 Rozprava: 

 Zastupitelé: 

 Neměli dotazy ani připomínky 

 

 Občané: 

 D. Tausche: Neměla by být v usnesení částka za metr? 

      J. Hála: V usnesení je uvedena rozloha pozemku a celková cena a cena za metr jde 

vypočítat.  

 

 Návrh usnesení 060/01/2016:  

 Zastupitelstvo obce Homole u Panny schvaluje prodej pozemku p. č. 492 v k. ú. 

Homole u Panny o rozloze 120 m 
2
, za částku 1.800,-- Kč panu Pajkrtovi.  

 Hlasování: pro: 5  proti: 0       zdržel se: 0 
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 Usnesení bylo přijato. 

 

7)  Odměny zastupitelů 

 Předsedající předal slovo místostarostovi, který sdělil, že novelizace vyhlášky č. 37/2003 

umožňuje zvýšit odměny neuvolněným zastupitelům. Toto navýšení by činilo 19,- Kč u 

zastupitele, 39,-- Kč u člena výboru zastupitelstva, 48,-- Kč u předsedy výboru 

zastupitelstva a 428,-- Kč u místostarosty.  

Rozprava: 

Zastupitelé: 

Neměli dotazy ani připomínky. 

Občané: 

D. Tausche: Kolik činí měsíční navýšení celkově 

J. Hála: měsíčně jsem to nepočítal, ale ročně je to cca 6.400,-- Kč 

 

Návrh usnesení 070/01/2016:  

Zastupitelstvo obce Homole u Panny schvaluje navýšení odměn neuvolněných 

zastupitelů dle novelizace vyhlášky č. 37/2003 počínaje od 01. 03. 2016 a to na 

částky: 

zastupitel   491,-- Kč 

člen výboru          1.291,-- Kč 

předseda výboru         1.621,-- Kč 

místostarosta             13.600,-- Kč  

 

 Hlasování: pro: 4  proti: 0       zdržel se: 1 (Hála) 

 Usnesení bylo přijato. 

8)   Finanční příspěvek pro ROSKU Teplice 

 Předsedající uvedl, že se jedná o každoroční příspěvek pro organizaci, která sdružuje lidi 

s roztroušenou sklerózou a i naše obec má zde zastoupení. Navrhuje částku 3.000,-- Kč. 

 Rozprava: 

        Zastupitelé: 

 Neměli dotazy ani připomínky. 

Občané: 

Neměli dotazy ani připomínky. 

 Návrh usnesení 080/01/2016:  

 Zastupitelstvo obce Homole u Panny schvaluje finanční dar pro ROSKU ve výši 

3.000,- Kč.  

Hlasování: pro: 5  proti: 0       zdržel se: 0 

 Usnesení bylo přijato. 

 

        

 

 9) Záměr prodeje pozemku p. č. 493 v k. ú. Suletice 

 Předsedající uvedl, že se jedná o pozemek, který je sice vedený jako komunikace, ale 

tento pozemek bezprostředně sousedí s pozemkem domu čp. 2 v obci Byňov, pozemek je 

pronajatý a jako komunikace několik let neslouží.  
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Rozprava: 

       Zastupitelé: 

  Neměli dotazy ani připomínky. 

       Občané: 

Neměli dotazy ani připomínky. 

Návrh usnesení 090/01/2016:  

 Zastupitelstvo obce Homole u Panny schvaluje zveřejnění záměru prodeje pozemku 

p. č. 493 v k. ú. Suletice 

 Hlasování: pro: 5     proti: 0 zdržel se: 0 

 Usnesení bylo přijato 

10) Dotazy, připomínky a podněty zastupitelů 

Předsedající seznámil přítomné zastupitele a občany s výsledkem přezkoumání 

hospodaření obce za 1. pololetí roku 2015, které provedl Krajský úřad ÚK s výsledkem, 

že nebyly zjištěny chyby ani nedostatky. 

Dále seznámil přítomné s poděkováním ZŠ Velké Březno za příspěvek.  

Poté předsedající sdělil, že v prosinci 2015 na zastupitelstvu informoval o tom, že 

probíhá šetření policie ohledně odcizených oplocenek do obecních lesů. V současné době 

již bylo šetření k tr. oznámení, které podal zastupitel Josef Dobiáš nejen na OOP Střekov, 

ale i na Nejvyšší státní zastupitelství ukončeno. Šetření bylo ukončeno s tím, že se ve 

věci, která byla šetřena nejedná o trestný čin ani přestupek a věc nelze vyřídit jinak, 

protože bylo zjištěno, že žádné oplocenky odcizeny nebyly a oplocenky jsou buď 

postaveny v obecních lesích nebo jsou uloženy u VPP.  

D. Tausche: kdo napsal to, co jste tady četl? Může být usnesení policie zveřejněno? 

Předsedající: To co jsem četl jsme si připravili my, usnesení nebudeme zveřejňovat.  

D. Tausche: občané by měli vědět jak šetření dopadlo. K věci nebyly poskytnuty všechny 

materiály a vy to víte.  

D. Tausche: Jako občan jsem se nemohl vyjádřit k zápisu, ale podle mě tam chybí 

důležité věci. Když jsem se ptal zastupitelů při schvalování smlouvy, jestli jí viděli, nikdo 

jí neviděl a tím jste porušili zákon, protože jste schválili něco, co jste neviděli.  

J. Hála: Jakou smlouvu máte na mysli? Tady se bavíme o lesích. 

D. Tausche: Myslím smlouvu s firmou Tsunami. Nikdo jí neviděl, pouze tady bylo 

řečeno, že je stejná jako ta vloni. 

Předsedající: Chtěl bych vás seznámit s tím, že p. Kozlerová, naše ekonomka půjde do 

důchodu a na její místo nastoupí p. Angrlová.  

 

 

11) Dotazy, připomínky a podněty občanů 

D. Tausche: Já bych znovu připomněl, že se mi nelíbí jak byla schválena smlouva s Tsunami. 

Podle mě je to velmi důležitá věc.  Za druhé bych dal podnět kontrolnímu výboru, aby 

přezkoumal zákonnost zveřejnění zápisu, který byl zveřejněn v rozporu se zákonem o obcích 

měsíc po tom, co se konalo zastupitelstvo. Podle zákona má být do 10ti dnů. Výbor by měl 

přezkoumat, jestli byl nebo nebyl dodržen zákon.  

J. Hála: Myslíte ten poslední zápis? 
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D. Tausche: Ano.  A v souvislosti s kontrolním výborem bych požádal jestli by se podíval na 

to, že zastupitelstvo schválilo něco, co nevidělo. Jestli to odporuje zákonu nebo ne.  

Ing. P. Antoško: Bydlím na křižovatce Velké Březno-Homole-Suletice a přes tuto křižovatku 

jezdí vozidla velmi rychle. Když jedou auta ze Suletic, bývají tady kolizní situace. Nešlo by 

tuto křižovatku vyřešit novým dopravním značením? Situace velmi nebezpečná přes zimu, 

kdy auta od Suletic sjíždějí z kopce a na křižovatce mají problémy. 

Předsedající: Bohužel o umístnění značek nerozhoduje obec, ale podáme návrh na Magistrát 

města ÚL a pokusíme se vyvolat jednání o změně dopravního značení.   

p. Hložek: Na Liškově zlobí veřejné osvětlení, zapíná pozdě a bliká.  

Předsedající: Opravíme a seřídíme 

p. Hložek: V Liškově při deštích dochází k vymílání silnice, chtělo by s ní něco udělat. Špatně 

se tam jezdí.  

Předsedající: I na cestu se podíváme a zkusíme situaci nějak vyřešit. 

 

 

IV.  ZÁVĚR 

Starosta obce poděkoval všem přítomným za účast na jednání zastupitelstva. 

 

 

 

Zápis byl zhotoven dne 11. 02. 2016.                                                                                           

 

                                                                                                   

  Ladislav Ptáček  v.r. 
 starosta 

                                                                                                           
 

Ověřovatelé zápisu:   

Lukáš Ptáček …..................................  

Ilona Hálová... .................................... 

 


